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Høringssvar vedrørende ny styrelsesvedtægt for skolerne i Ballerup 
 
 

Lundebjergskolens skolebestyrelse har drøftede oplægget til den nye styrelsesvedtægt. 
Overordnet mener skolebestyrelsen, at styrelsesvedtægten er godt gennemarbejdet 
og vil gerne anerkende administrationen for dette. Derudover har skolebestyrelsen 
følgende bemærkninger som ønskes taget i høring:  
 
 
Vedr. §2, stk. 5: Skolebestyrelsens sammensætning 
 
Lundebjergskolens bestyrelse mener, at det vil være hensigtsmæssigt, at der til skole-
bestyrelsen vælges en medarbejderrepræsentant fra begge matrikler, ligesom det er 
nævnt i relation til elevrepræsentationen. Endvidere mener skolebestyrelsen, at det er 
væsentligt at både pædagoggruppen og lærergruppen er repræsenteret i en skolebe-
styrelse. Endeligt anbefaler skolebestyrelsen, at antallet af medarbejderrepræsentan-
ter øges, så der deltager to repræsentanter fra hver skole, en lærer og en pædagog. 
 
Skolebestyrelsen ønsker endvidere en ligelig fordeling af skolebestyrelsens forældre-
repræsentation, med minimum 4 forældrevalgte fra hver matrikel. 
 
 
Bilag 2: Kvalitetsmål 
 
Skolebestyrelsen anbefaler, at der under kvalitetsmål også indgår kvalitative mål, der 
retter sig mod elevernes dannelsesmæssige udvikling i forhold til livsduelighed. 
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Vedr. bilag 7: Retningslinjer for fordeling af elever i distriktet (gældende for skoler med 
to afdelinger) 
 
Lundebjergskolens bestyrelse ønsker, at det fremgår endnu tydeligere, at de tre krite-
rier for fordeling af elever er en prioriteret rækkefølge.  
 
Skolebestyrelsen mener i øvrigt, at det er positivt, når der i prioriteringen ”kun” står 
forældreønsker, søskende kriterier og et nærhedsprincip, og at der ikke skeles til hvor 
man har gået i daginstitution. I den forbindelse vil der være behov for en klar udmel-
ding om, at de respektive daginstitutioner ikke har en særlig tilknytning til en matrikel. 
 
Skolebestyrelsen anbefaler endvidere, at man fra forvaltningens side tager stilling til, 
hvilke regler der skal gælde for det kommende skoleår, hvor der optages elever til en 
ny skole, der først eksisterer pr. 1.8.2015, men hvor børnene starter på den gamle di-
striktsskole 1. maj 2015. På nuværende tidspunkt er det ikke tydeligt, hvordan dette 
skal håndteres, da der ikke står noget anført om en overgangsordning for de kommen-
de skolestartere. Det anbefales at det kommer en klar udmelding til skoleledelserne 
om dette.  
 
Afslutningsvis anbefaler skolebestyrelsen, at det nedskrives i et bilag til styrelsesved-
tægten, hvordan skolerne skal håndtere mulige klassesammenlægninger. Her tænkes 
på situationer, hvor det kan være nødvendigt at flytte elever fra en matrikel til en an-
den matrikel for at efterleve kravet om, at der på begge matrikler skal være minimum 
to spor fra 0.-9. klasse. 
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